

# EME 144 MHz : ZF2EM, DXCC

## #120

Fin mai 2015, Pete, N8PR et Bill, NZ5N, ont activé les îles Cayman, dans les Caraïbes, sous l'indicatif **ZF2EM**. Malgré un système d'antenne modeste et une seule polarisation (2×9 éléments verticaux) du côté des îles Cayman...et du mien, le contact a pu être établi assez facilement (niveau de signal -25 dBJT) avant un maximum de gain de sol de mon côté. Au maximum de mon lobe de gain de sol, ZF2EM était alors reçue -21 dBJT sur ma simple antenne 12 éléments sans élévation. Merci pour ce "new one".

End of May 2015, Pete, N8PR and Bill, NZ5N, have activated the Cayman Islands under the callsign **ZF2EM**. Despite a moderate antenna system and a single polarization (2×9 elements vertical) on the Cayman side...and mine too, the contact has been established somehow easily (signal level -25 dBJT) before a ground gain maximum on my side. At the maximum of my ground gain lobe, ZF2EM was then -21 dBJT on my single 12 elements without elevation. Thanks for this "new one".

